
                                                     Zápis  ze zasedání OV Plačkov 

 14.9..2023 od 17:00 

Přítomni: Franzová Markéta, Janďourek Milan, Joklová Ivana, Krejčí Alena, Krejčí Václav ml., 
Pipek Zdeněk 

Nepřítomen: Vrána Bohumil ( omluven dodatečně) 

Hosté: Machek Petr 

Místo: budova OV Plačkov 

Body k jednání: 

 
1. E-biker  point – Naše nabíjecí stanice elektrokol byla přidána na web, který 

pomáhá lidem vyhledávat stanice v okolí. Nyní je Plačkov součástí sítě e-biker 
stanic . Zbývá jen na místo nalepit samolepku, která by měla být během pár dnů 
dodána. Vše si  můžete  vyhledat na https://www.e-biker.cz/…657. 
 

2. Aplikace Trello – všem přítomným byla tato aplikace představena. Je to krok ke 
zlepšení komunikace mezi výbory a městem. Slouží především předsedům 
místních částí jako on-line přehledný kalendář, sledují vývoj zakázky, kdo na ní 
pracuje, jak je daleko, kde jsou problémy. Aplikace má mnoho možností. 
Komunikační tok informací je obousměrný. 

 

3. Rozhlas – Proběhla instalace nových hlásičů, máme již i nový notebook 
s programem nutným k relaci. Na MěÚ proběhlo školení zástupců. ( Krejčí A., 
Krejčí V.) Na schůzi byla nabídka zaškolení i ostatních členů OV, nikdo zájem 
neměl. Do konce září budou probíhat zkoušky. Zajímá nás dosah, 
srozumitelnost, hlasitost atd. Prosíme spoluobčany o součinnost. Budeme 
provádět několik zkoušek rozhlasu, každý může reagovat, s čím a kde má 
problém. Požadavky budou následně poslány p. Vacatové na MěÚ. Děkujeme. 

 

4. Oplocení u bývalé školy – Dosud nikdo z oslovených osob či firem nepodal 
cenovou nabídku. Padla myšlenka i na živý plot z tújí – většina členů OV  
nesouhlasí.  V pátek 22.9. proběhne na místě ještě jedna schůzka s potenc. 
investorem. Ten by v případě schválení nabídky městem realizoval zakázku 
možná ještě letos. 
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5. Směna pozemků katastr Plačkov X Krasoňov – OV projednal žádost  vyjádření 
se ke  
směně pozemku 592/1 ( cca 1068m2  , spojovačka kravín – Vilémov) za pozemek 
č. 964/1 ( cca 5126m2 lesní cesta Krasoňov- k Mikulášovu). Oba pozemky jsou 
lesní a směnou by došlo k ucelení pozemků města i Lesů ČR. Po prozkoumání 
obou pozemků v katastru jsme zjistili, že na pozemku 592/1 vede vodovod 
Vilémov-Plačkov-pokračuje dál. Naopak pozemky v katastru Krasoňova nejsou 
nikterak významné. OV Krasoňov tuto směnu ještě neprojednával. Dle 
telefonické komunikace se zástupcem OV p. Jirákem ,nejsou pro jejich obec 
nikterak přínosné. Proběhlo hlasování. 
pro: 0       proti: 6        zdržel se: 0                     OV směnu neschválil.  
       

6. Oprava cesty  p. Trnka Do konce roku bude provedena nezbytná oprava 
komunikace před č.p.108. Vzhledem k situaci, kde v této lokalitě nyní probíhá 
výstavba RD a zároveň i přestavba „garáže“ u sousedů, jsme si vědomi, že je zde 
zvýšený provoz. Chápeme zvýšenou prašnost, hlučnost….. nicméně  na stav 
menších, užších komunikací v obci si stěžují skoro všichni, několik (desítek)let. 
Nepsané pořadí oprav těchto cest je dané stavem vozovky, zda se plánuje 
v místě další rozvoj atd. Zmíněná komunikace kolem p. Trnky je zahrnuta do 
územní studie celého bloku, která je letos zadávána. 
                           

7. Projednání anonymního dopisu. Na adresu OV přišel dopis s prosbou o 
prověření nelegálního čerpání vody z obecní studny (p.p.č. 10/2). Skutečnost 
byla předána k prověření.  

 

8. Problematika parkování  v ulici k č.p.104 a 106. Parkování na zeleni řeší zákon 
o komunikacích 361/2000sb. a zákon o přestupcích 251/2016sb. ( §60 
odst.2písmb zák.č.250/2016sb). Jedná se o přestupek, řeší policie, která věc 
předá městu do řízení. 
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9. Zimní údržba chodníku. Byl vznesen dotaz na spol. Vytip, zda bude pokračovat  
a dále provádět zimní údržbu. Na jejich schůzi budou teprve řešit a dají zpětně 
vědět tak, abychom mohli event. zajistit včas jinou variantu. 

 

10.  Byly projednány požadavky do rozpočtu na rok 2024. Jsou zaneseny v Trellu. 
Budou jako samostatný zápis. 

 

11. Informace: 
 Zástupci OV gratulovali p. M.Rudolfovi k jeho 91. narozeninám. 

Blahopřejeme. Příspěvek by se měl objevit v RL. 
 Prosíme o kontrolu kapacity vašich emailových schránek. Pokud  máte 

nastaven nějaký limit, může se stát, že Vám naše zprávy nebudou 
doručeny. 

 Prvky na dětské hřiště dosud nebyly instalovány, zjišťuje se důvod 
zpoždění. 

 Prosíme pejskaře, aby si při procházce vsí uklízeli po svých miláčcích!!! 
Týká se hlavně chodníku podél hlavní silnice a průchodu od kapličky 
tunelem, dále od kapličky cestou ( „ k Vršku, Duškovi). 

 Byl vznesen požadavek na instalaci  odpadkového koše ke kapličce. 
 Požadavek na zrcadla k čp. 5 a čp.7(Hobzovi) a druhé zrcadlo od Pařezáče 

výjezd na Humpolec.( u Pechačů č.p.37) 
 P. Trnka nahlásil reklamaci vývozu popelnice. Prosíme všechny, hlídejte 

si kalendář svozu. Ještě jednou připomínáme, že došlo ke změně 
svozových dnů. Aplikace SOMPO Vám vše pohlídá. Požádejte své děti či 
vnoučata, určitě vám termíny ohlídají. TS ani SOMPO nemají kapacity 
vyvážet pak nevyvezenou každému sólo. Pokud se stala chyba na straně 
druhé, prosí Vás oni i my v OV za  prominutí. Všichni jsme jen lidé. 

12. Akce 
Do konce roku bychom rádi připravili pár akcí pouze dle zájmu. 
Dýňování, Dokopná TJ Sokol Plačkov, Vánoční turnaj ve stolním tenise, 
Rozsvícení stromku, Nadílka dětem na Mikuláše. 
 
Zapsala: Alena Krejčí                                                            Ověřil: Zdeněk Pipek 


